



THE AMERICAN BACCALAUREATE SCHOOL



Dear Parents,

ORDER NOW!
Personalized Name Labels

Put a stop to lost or misplaced clothing!

For the 2018-2019 academic year, we would like to assist parents by returning misplaced items of uniform that children so often leave lying around school. We will, therefore, be including in our school supply lists personalized iron-on name labels for all students. Iron-on labels will provide a quick way to solve your lost & found problem. These labels are extremely durable and completely washable.

But wait!.....let us take care of this for you! All you have to do is complete the order form below and return it to the *Accounts Office* **no later than 30th June 2018**. We will do the rest.

Your labels will be ready for collection from your department office on **Sunday 2nd September 2018**. **If you have ordered the school supply pack from us, these will be added to the price.**

Yours,

ABS Management

ORDER FORM

Student Name: (Write in Capital Letter)

Student ID No: _____ Grade (2018-19): _____

Personalized Iron-On Name Labels - Durable & Fully Washable
An Easy Solution to your Lost & Found Problem

Print Clearly Your Child's Name (All Capital Letters): *No more than 21 spaces per name*

Line 1: **Child's Name**

Line 2: **Grade (2018-2019):** _____

100 Labels: KD 14 **Labels to be included in Student Supply Pack Order**

Cash Enclosed

Please add fees above to my child's ABS account

Parent Signature: _____ Date: _____





THE AMERICAN BACCALAUREATE SCHOOL



This Belongs to
Mohammad Al-Roumi



إطلبها الآن!
الإسم على ملصق قماشي

أولياء الأمور الأعزاء،
تحية طيبة وبعد،،،

نهاية فقدان أو ضياع الملابس!

يسرنا مساعدتكم في إستعادة قطع الملابس من الزي المدرسي التي يتركها أبنائكم في المدرسة. لهذا الغرض سوف تشمل قائمة الطالبات المدرسية الخاصة بكل مرحلة، ملصقات من القماش تبرز أسمائهم لتثبيتها على قطع الزي المدرسي للتعرف عليها في حال فقدانها أو ضياعها و لسهولة إستعادتها. علماً بأن هذه الملصقات تثبت على الثياب عن طريق الكي مع محافظتها على مزاياها حتى بعد غسلها لعدة مرات.

لحظة من فضلك..... نحن سنقوم بمساعدتكم! للحصول على هذه الملصقات، يرجى إستكمال بيانات النموذج المرفق أدناه وإعادته إلى قسم المحاسبة بتاريخ **أقصاه 30 يونيو 2018**.

على أن تكون هذه الملصقات جاهزة للتوزيع في مكتب قسم المرحلة التابع إليها الطالب **يوم الأحد 2 سبتمبر 2018**. يرجى الملاحظة بأن تكلفة الملصقات ستضاف إلى قائمة الطالبات المدرسية.

إدارة المدرسة

نموذج الطلب

إسم الطالب: _____ الصف (2018-2019)

رقم الهوية: _____

ملصقات الإسم القماشية المتينة القابلة للغسل سبيلك الوحيد والسهل لاسترداد ملابسك المفقودة

إطبوع إسم إبنك/ إبنتك باللغة الإنجليزية (بأحرف كبيرة) بمخصص مساحة من 21 خانة فقط للإسم

الخط الأول: _____ إسم الطالب

الخط الثاني: _____ الصف (العام الدراسي 2018-2019)

تكلفة الملصقات تضاف إلى قائمة

100 ملصق : 14 د.ك

الطلبات

تسديد قيمة الملصقات نقداً

يرجى إضافة التكلفة على الحساب المدرسي لإبني / إبنتي

توقيع ولي الأمر: _____ التاريخ: _____